

English Version below

DOMPE – French Collection

Releases:

07.05. Frencheese	Spotify, Radio Edit, Single VÖ
14.05. Lemon Ice	Spotify, Radio Edit, Single VÖ
21.05. Sputnik	Spotify, Radio Edit, Single VÖ
28.05. Pinky Is My Best Friend	Spotify, Radio Edit, Single VÖ
04.06. French Collection	Digitale Album VÖ, Doppel-Vinyl + Tape



DEUTSCHE VERSION

French Collection. My Best Connection. The New Album Of DOMPE – by Jackfruit Recordings

Early times – deep down Millennial: There was a groove and his name was Jack. And Jack goes on the ground. Every Friday night my world turns around. House Music saves my life – still in love with black gold.

Arme in die Luft und locker aus der Hüfte rauf auf das Parkett – das Tanzbein zuckt. Es dudeln die Orgeln, es pumpt die Drum – im Glanz der Diskokugel präsentiert euch JACKFRUIT Recordings die neue Housenummer von DOMPE: French Collection. 4/4-Takt mit chromatischer Tonfolge voll von Tanzkraft – perfekt arrangiert vom Warm-Up bis in die Prime Time.

Ein ganzer Timetable voller House in Höchstform. Fancy. Funky. French. Und natürlich mit Vocals.

Mit French Collection kehrt DOMPE zurück zu den Dancefloors seiner eigenen, ersten durchtanzten Nächte. Eine Hommage an die 90's, wie DOMPE sie wahrgenommen hat. Eine musikalische Reise zu seinen Anfängen. Ein Aufleben einer unbeschwerter Zeit. Sonne im Heck, Schiebdach auf, Regler hoch!

Mit DOMPES French Collection präsentiert JACKFRUIT Recordings in den Tonlagen Bumm-Schack, Hi-Hat und sexy Basslines einen Meilenstein in der Release-Historie. Eine musikalische Empfehlung für den Frühling – von Alt-Ravern, Houstalgikern und flotten Tunes zwischen Sonnen auf und -untergang.

1. Single Frencheese

Manchmal gibt es Songs, die hört man zum ersten Mal und die bleiben im Kopf und vor allem im Herzen. Diesen Effekt hat die erste Single-Auskopplung von FRENCH COLLECTION namens FRENCH EASE. Friendly Vibes und eine Gute-Laune-Melodie arrangiert von DOMPE:

2. Single Lemon Ice

Der zweite Teaser bzw. die zweite Single-Auskopplung von FRENCH COLLECTION: Hört sich nach dem guten alten „Studio 54“-Track an – Partys außer Rand und Band und mit jeder Menge Ektase. Wenn das nicht der Song der „after Corona Ektase“ ist, welcher soll es denn dann sonst sein. Man kann nahezu spüren wie einem die Muskeln weh tun, nach einer durchtanzten Nacht. Musik aus dem heimischen Studio von DOMPE, veröffentlicht auf JACKFRUIT Recordings.

3.Single Sputnik

Die Sehnsucht nach einem nahezu grenz-debilien Lächeln, während man der Musik zuhört und sich zum Takt bewegt ist schier grenzenlos. Der perfekte Überbrückungs-Sound ist die dritte Single-Auskopplung von DOMPEs FRENCH COLLECTION. Es ist kein weiterer Impfstoff und ein russischer Satellit, sondern einfach nur ein Track, der nicht von dieser Welt ist und süchtig macht. Enjoy!

4.Single Pinky my best friend

Last but not least – bevor FRENCH COLLECTION komplett veröffentlicht wird, kommt DOMPE mit “Pinky my best friend” um die Ecke. Groovy und voller Energie mit jeder Menge Bock zwischen den Tönen. Sowohl die Freude aufs frische Album, als auch die Freude auf hoffentlich bald wieder volle Dancefloors steigt sekundlich. Der Countdown läuft.

ENGLISH VERSION

French Collection. My Best Connection. The New Album Of DOMPE – by Jackfruit Recordings

Early times – deep down Millennial: There was a groove and his name was Jack. And Jack goes on the ground. Every Friday night my world turns around. House Music saves my life – still in love with black gold.

Arms up in the air and loose from the hips up on the floor - the dance leg twitches. The pipe organs are playing, the drums are pumping - in the shine of the disco ball JACKFRUIT Recordings presents you the new house number of DOMPE: French Collection. 4/4 time with chromatic tone sequence full of dance power - perfectly arranged from warm-up to prime time. A whole timetable full of house in top form. Fancy. Funky. French. And of course, with vocals.

With French Collection DOMPE returns to the dancefloors of his own first nights danced through.

A tribute to the 90's as DOMPE perceived them. A musical journey to its beginnings. A revival of a carefree time. Sun in the rear, sliding roof up, sliders up!

DOMPEs French Collection on JACKFRUIT Recordings presents a milestone in the release history in the keys boom shack, hi-hat and sexy basslines. A musical recommendation for spring - of all the ravers, houstalgics and snappy tunes between sunrise and sunset.

1.Single FrenchCheese

Sometimes there are songs you hear for the first time and they stay in your head and especially in your heart. This is the effect of the first single from FRENCH COLLECTION called FRENCHCHESSE. Friendly vibes and a good mood melody

2.Single Lemon Ice

The second teaser resp. the second single release of FRENCH COLLECTION: Sounds like the good old "Studio 54" track - parties out of control and with lots of ecstasy. If this is not the song of the "after Corona Bang You can almost feel your muscles aching after a night of dancing.

3.Single Sputnik

The longing for an almost border-defying smile while listening to the music and moving to the beat is almost limitless. The perfect bridging sound is the third single release from FRENCH COLLECTION. It's

not another vaccine and Russian satellite, it's just a track that is out of this world and addictive. Enjoy!

4. Single Pinky my best friend

Last but not least - before FRENCH COLLECTION is released completely, Dompe comes around with "Pinky my best friend". Groovy and full of energy with a lot of fun between the notes. The anticipation of the album as well as the joy of hopefully soon again full dancefloors increases by the second. The countdown is on.

